



AVALON PHARMA AND BIO-THERA EXECUTE EXCLUSIVE COMMERCIALIZATION AGREEMENT FOR BAT2406, A PROPOSED DUPIXENT® BIOSIMILAR, FOR MENA

Riyadh, Saudi Arabia / Guangzhou, China – August 18, 2026 – Avalon Pharma (Middle East Pharmaceutical Industries Company), a leading Saudi-based pharmaceutical manufacturer and Bio-Thera Solutions, Ltd. (688177:SH; “Bio-Thera”), a commercial-stage biopharmaceutical company developing a pipeline of innovative therapies and biosimilars, announce today they have executed commercialization and license agreements for BAT2406, a proposed Dupixent® biosimilar, for Saudi Arabia and the rest of the MENA region.

Under the agreement, Bio-Thera will maintain responsibility for development, manufacturing, and supply of BAT2406. Avalon Pharma will be responsible for seeking regulatory approvals as well as commercialization in the licensed territory.

Mr. Mohamed Maher Al Ghannam, Managing Director & CEO, Avalon Pharma, stated: “This collaboration represents another significant milestone in Avalon Pharma’s journey to becoming a regional leader in specialty pharmaceuticals and biologics. Together with Bio-Thera, we are strengthening our presence in immunology and biosimilars while advancing our long-term ambitions for pharmaceutical localization and future local manufacturing in Saudi Arabia. Through strategic partnerships such as this, we aim to expand access to advanced therapies and build sustainable capabilities that will contribute to the future of healthcare across Saudi Arabia and the wider MENA region.”

“Expanding access to high-quality biologic medicines for patients living with chronic Type 2 inflammatory diseases remains a key priority for Bio-Thera,” **said Bert Thomas, Senior Vice President of Business Development and Alliance Management at Bio-Thera Solutions.** “Our partnership with Avalon Pharma, a trusted regional partner with deep expertise in specialty pharmaceuticals, will help bring an important treatment option for patients living with Type 2 inflammatory diseases to the region. This collaboration represents another significant step in Bio-Thera’s mission to develop and deliver high-quality biosimilars that improve access to life-changing therapies for patients in MENA and around the world.”

---ENDS---

ABOUT BAT2406 (DUPILUMAB)

BAT2406 is a proposed biosimilar to dupilumab, a fully human monoclonal IgG4 antibody that inhibits interleukin-4 (IL-4) and interleukin-13 (IL-13) signaling by specifically binding to the IL-4 receptor alpha (IL-4Rα) subunit shared by the IL-4 and IL-13 receptor complexes. Binding to IL-4Rα inhibits IL-4 signaling through the Type I receptor and both IL-4 and IL-13 signaling through the Type II receptor. IL-4- and IL-13-mediated inflammation is a key driver in the pathogenesis of multiple Type 2 inflammatory diseases, including asthma, atopic dermatitis, chronic rhinosinusitis with nasal polyps, eosinophilic esophagitis, prurigo nodularis, chronic obstructive pulmonary disease, chronic spontaneous urticaria, bullous pemphigoid, and allergic fungal rhinosinusitis. IL-4Rα is expressed on multiple immune and structural cell types, including mast cells, basophils, eosinophils, macrophages, lymphocytes, epithelial cells, and goblet cells. By blocking IL-4Rα, dupilumab inhibits IL-4- and IL-13-induced inflammatory responses, including the production of cytokines, chemokines, nitric oxide, and immunoglobulin E (IgE), thereby reducing Type 2 inflammation.

أفالون فارما وبايو-ثيرا توقعان اتفاقية ترخيص وتسويق حصرية لـ BAT2406، وهو مستحضر حيوي مماثل مقترح لـ دوبيكسنت®، لمنطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا

الرياض، المملكة العربية السعودية / كوانزو، الصين – 18 أغسطس 2026 – أعلنت اليوم شركة الشرق الأوسط للصناعات الدوائية (أفالون فارما)، وهي شركة تصنيع أدوية رائدة مقرها المملكة العربية السعودية، وشركة بايو-ثيرا سولوشنز المحدودة (SH:688177؛ "بايو-ثيرا")، وهي شركة أدوية بيولوجية تجارية في مرحلة تطوير مجموعة من العلاجات المبتكرة والمستحضرات الحيوية المماثلة، عن توقيعهما اتفاقيات ترخيص وتسويق لـ BAT2406، وهو مستحضر حيوي مماثل مقترح لـ دوبيكسنت®، للمملكة العربية السعودية وباقي دول منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا.

وبموجب الاتفاقية، ستحتفظ بايو-ثيرا بمسؤولية تطوير وتصنيع وتوريد BAT2406، في حين ستتولى أفالون فارما مسؤولية الحصول على الموافقات التنظيمية والتسويق في المنطقة المرخصة.

وصّح السيد محمد ماهر الغنام، العضو المنتدب والرئيس التنفيذي لشركة أفالون فارما، قائلاً: "يمثل هذا التعاون علامة فارقة أخرى في مسيرة أفالون فارما نحو أن تصبح شركة رائدة إقليمية في مجال الأدوية المتخصصة والمستحضرات البيولوجية. وبالتعاون مع بايو-ثيرا، نعزز حضورنا في مجالي المناعة والمستحضرات الحيوية المماثلة، مع المضي قدماً بطموحاتنا طويلة المدى في توطيد الصناعة الدوائية والتصنيع المحلي مستقبلاً في المملكة العربية السعودية. ومن خلال شراكات استراتيجية كهذه، نهدف إلى توسيع نطاق الوصول إلى العلاجات المتقدمة وبناء قدرات مستدامة تسهم في مستقبل الرعاية الصحية في المملكة العربية السعودية ومنطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا بشكل أوسع."

"يظل توسيع نطاق الوصول إلى الأدوية البيولوجية عالية الجودة للمرضى الذين يعانون من الأمراض الالتهابية المزمنة من النوع الثاني أولوية رئيسية بالنسبة لبايو-ثيرا"، **بحسب قول بيرت توماس، النائب الأول للرئيس للتطوير التجاري وإدارة التحالفات في بايو-ثيرا سولوشنز، وأضاف:** "سُتسهم شراكتنا مع أفالون فارما، الشريك الإقليمي الموثوق ذو الخبرة العميقة في الأدوية المتخصصة، في جلب خيار علاجي مهم لمرضى الأمراض الالتهابية من النوع الثاني إلى المنطقة. ويمثل هذا التعاون خطوة مهمة أخرى في مهمة بايو-ثيرا لتطوير وتقديم مستحضرات حيوية مماثلة عالية الجودة تُحسن فرص الوصول إلى علاجات تُغيّر حياة المرضى في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا وحول العالم."

---انتهى---

حول BAT2406 (دوبيلوماب)

BAT2406 هو مستحضر حيوي مماثل مقترح لدوبيلوماب، وهو جسم مضاد أحادي النسيلة بشري بالكامل من نوع IgG4 يثبّط إشارات إنترلوكين-4 (IL-4) وإنترلوكين-13 (IL-13) من خلال الارتباط النوعي بالوحدة الفرعية ألفا لمستقبل إنترلوكين-4 (IL-4Rα)، المشتركة بين مركّبي مستقبلات IL-4 و IL-13. ويؤدي الارتباط بـ IL-4Rα إلى تثبيط إشارات IL-4 عبر المستقبل من النوع الأول، وتثبيط إشارات كل من IL-4 و IL-13 عبر المستقبل من النوع الثاني. ويُعد الالتهاب الناتج عن IL-4 و IL-13 محركاً رئيسياً في آلية حدوث العديد من الأمراض الالتهابية من النوع الثاني، بما في ذلك الربو، والتهاب الجلد التأتبي، والتهاب الجيوب الأنفية المزمن المصحوب بسيليات أنفية، والتهاب المريء اليوزيني، والحكاك العقيدي، ومرض الانسداد الرئوي المزمن، والشرى التلقائي المزمن، والفقاع الفقاعي، والتهاب الجيوب الأنفية الفطري التحسسي. ويُعبّر عن IL-4Rα في أنواع متعددة من الخلايا المناعية والبنوية، منها الخلايا البدينة، والخلايا القاعدية، والحمضات، والبلاعم، والخلايا الليمفاوية،



ABOUT BIO-THERA SOLUTIONS

Bio-Thera Solutions, Ltd., a leading innovative, global biopharmaceutical company in Guangzhou, China, is dedicated to researching and developing novel therapeutics for the treatment of cancer, autoimmune, cardiovascular, eye diseases, and other severe unmet medical needs, as well as biosimilars for existing, branded biologics to treat a range of cancer and autoimmune diseases. As a leader in next generation antibody discovery and engineering, the company has advanced multiple candidates into late-stage development, including six approved products: QLETLI® (adalimumab) and BETAGRIN® (beviparatide citrate) Injection in China, STARJEMZA® (ustekinumab) in the US and USYMRO® (ustekinumab) in EU, IMMGOLISTM and IMMGOLIS INTRITM (golimumab) in US and GOTENFIA® (golimumab) in EU, TOFIDENCE® (tocilizumab) in the US, and AVZIVI® (bevacizumab-tjnj) in the US and in EU, a/k/a POBEVCY® in China. In addition, the company has more than 20 promising candidates in clinical trials, focusing on immuno-oncology in the post-PD-1 era and targeted therapies such as antibody-drug conjugates (ADCs). For more information, please visit www.bio-thera.com/en/ or follow us on X (@bio_thera_sol) and WeChat (Bio-Thera).

ABOUT AVALON PHARMA

Avalon Pharma is a leading Saudi pharmaceutical company headquartered in Riyadh, dedicated to advancing healthcare through innovation, scientific excellence, and sustainable growth. As one of the region's fastest-growing pharmaceutical companies, Avalon Pharma develops, manufactures, and commercializes a diversified portfolio spanning specialty pharmaceuticals, branded prescription medicines, consumer healthcare, and dermatology, addressing the evolving healthcare needs of patients across the Middle East.

At the core of Avalon Pharma's strategy is a commitment to expanding access to high-value therapies through innovation, strategic partnerships, and advanced manufacturing capabilities. The company continues to strengthen its specialty pharmaceutical portfolio across therapeutic areas while maintaining leadership in consumer health and dermatology, creating a balanced and resilient business model that delivers long-term value.

Avalon Pharma combines world-class manufacturing, robust quality systems, and scientific expertise with a disciplined approach to portfolio development. Its GMP-certified facilities, strong regulatory capabilities, and operational excellence enable the company to deliver healthcare solutions that meet the highest international standards.

Guided by Saudi Vision 2030, Avalon Pharma is investing in pharmaceutical innovation, localization, digital transformation, and talent development to strengthen the Kingdom's life sciences ecosystem while expanding its regional footprint. Through strategic collaborations with leading global pharmaceutical companies, Avalon Pharma is accelerating the introduction of innovative therapies and reinforcing its position as a trusted regional healthcare partner.

والخلايا الظهارية، والخلايا الكأسية. ومن خلال حجب IL-4Rα، يثبّط دوبيلوماب الاستجابات الالتهابية المحفّزة بواسطة IL-4 و IL-13، بما في ذلك إنتاج السيتوكينات والكيموكينات وأكسيد النيتريك والغلوبولين المناعي (IgE)، مما يؤدي إلى تقليل الالتهاب من النوع الثاني.

حول شركة بايو-ثيرا سولوشنز

شركة بايو-ثيرا سولوشنز المحدودة، وهي شركة أدوية بيولوجية عالمية رائدة ومبتكرة مقرها مدينة قوانغتشو بالصين، تركز جهودها للبحث وتطوير علاجات جديدة لعلاج السرطان والأمراض المناعية الذاتية وأمراض القلب والأوعية الدموية وأمراض العيون وغيرها من الاحتياجات الطبية الحرجة غير الملبّاة، إلى جانب تطوير مستحضرات حيوية مماثلة للعلاجات البيولوجية الحالية ذات العلامات التجارية لعلاج مجموعة من أمراض السرطان والأمراض المناعية الذاتية. وبصفتها شركة رائدة في اكتشاف وهندسة الأجسام المضادة من الجيل التالي، أدخلت الشركة عدة مرشحات دوائية في مراحل متقدمة من التطوير، من بينها ستة منتجات معتمدة: QLETLI® (adalimumab) و BETAGRIN® (beviparatide citrate) في الصين، و STARJEMZA® (ustekinumab) في الولايات المتحدة و USYMRO® (ustekinumab) في الاتحاد الأوروبي، و IMMGOLISTM و IMMGOLIS INTRITM (golimumab) في الولايات المتحدة و GOTENFIA® (golimumab) في الاتحاد الأوروبي، و TOFIDENCE® (tocilizumab) في الولايات المتحدة، و AVZIVI® (bevacizumab-tjnj) في الولايات المتحدة والاتحاد الأوروبي، المعروف أيضًا في الصين باسم POBEVCY®. إضافة إلى ذلك، تمتلك الشركة أكثر من 20 مرشحًا واعدًا قيد التجارب السريرية، مع التركيز على علاجات المناعة والأورام في مرحلة ما بعد PD-1، والعلاجات الموجهة مثل مركّبات الجسم المضاد والدواء (ADCs). لمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة www.bio-thera.com/en/ أو متابعتنا عبر منصة X (@bio_thera_sol) و WeChat (Bio-Thera).

حول أفالون فارما

أفالون فارما هي شركة أدوية سعودية رائدة مقرها الرياض، تركز جهودها لتطوير قطاع الرعاية الصحية من خلال الابتكار والتميز العلمي والنمو المستدام. وبصفتها إحدى أسرع الشركات الدوائية نموًا في المنطقة، تقوم أفالون فارما بتطوير وتصنيع وتسويق محفظة متنوعة تشمل الأدوية المتخصصة، والأدوية الموصوفة ذات العلامات التجارية، ومنتجات الرعاية الصحية الاستهلاكية، والأمراض الجلدية، لتلبية الاحتياجات الصحية المتطورة للمرضى في جميع أنحاء الشرق الأوسط.

وفي صميم استراتيجية أفالون فارما التزام بتوسيع نطاق الوصول إلى العلاجات عالية القيمة من خلال الابتكار والشراكات الاستراتيجية والقدرات التصنيعية المتقدمة. وتواصل الشركة تعزيز محفظتها من الأدوية المتخصصة عبر مختلف المجالات العلاجية، مع الحفاظ على مكائنها الرائدة في مجالي الصحة الاستهلاكية والأمراض الجلدية، بما يُشكّل نموذج أعمال متوازنًا ومرنًا يحقق قيمة مستدامة على المدى الطويل.

تجمع أفالون فارما بين قدرات تصنيعية عالمية المستوى، وأنظمة جودة متينة، وخبرة علمية، إلى جانب نهج منضبط في تطوير المحفظة الدوائية. وتُمكنها مرافقها المعتمدة وفق ممارسات التصنيع الجيدة (GMP)، وقدراتها التنظيمية القوية، وتميّزها التشغيلي، من تقديم حلول رعاية صحية تلبي أعلى المعايير الدولية.

واسترشادًا برؤية المملكة العربية السعودية 2030، تستثمر أفالون فارما في الابتكار الدوائي والتوطين والتحول الرقمي وتنمية الكفاءات، بهدف تعزيز منظومة علوم الحياة في المملكة وتوسيع حضورها الإقليمي. ومن خلال شراكات استراتيجية مع شركات أدوية عالمية رائدة، تعمل أفالون فارما على تسريع طرح العلاجات المبتكرة وترسيخ مكائنها كشريك صحي إقليمي موثوق.



Strategic Focus Areas:

- Specialty pharmaceuticals and innovative therapies
- Branded prescription medicines
- Dermatology and dermo-cosmetic solutions
- Consumer health and OTC brands
- Pharmaceutical manufacturing and technology transfer
- Digital health and data-enabled healthcare solutions

Key Facts:

- Headquarters: Riyadh, Saudi Arabia
- Markets Served: GCC and the Levant
- Portfolio: 150+ registered products
- Manufacturing: GMP-certified facilities with international quality standards
- Certifications: GMP, ISO 9001, ISO 14001
- Founded: 1998

Avalon Pharma is building the next generation of regional pharmaceutical leadership by combining scientific innovation, manufacturing excellence, and strategic partnerships to deliver differentiated healthcare solutions that improve patient outcomes and create sustainable long-term value for all stakeholders.

FOR FURTHER INFORMATION:

Bio-Thera Contact:

Bert E. Thomas IV

Phone: +1.410.627.1734

Email: bethomas@bio-thera.com

Avalon Pharma Contact:

Investor Relations – Avalon Pharma

Tel. +966 920010564 +966 118365000

Ext: 3374

investors.relations@avalon.com.sa

مجالات التركيز الاستراتيجي:

- الأدوية المتخصصة والعلاجات المبتكرة
- الأدوية الموصوفة ذات العلامات التجارية
- حلول الأمراض الجلدية والتجميل الطبي
- الصحة الاستهلاكية والعلامات التجارية دون وصفة طبية
- التصنيع الدوائي ونقل التكنولوجيا
- الصحة الرقمية والحلول الصحية المعتمدة على البيانات

حقائق أساسية:

- المقر الرئيسي: الرياض، المملكة العربية السعودية
- الأسواق التي تخدمها: دول مجلس التعاون الخليجي والشام
- المحفظة: أكثر من 150 منتجًا مسجلًا
- التصنيع: مرافق معتمدة وفق ممارسات التصنيع الجيدة (GMP) وبمعايير جودة دولية
- الشهادات: GMP، ISO 9001، ISO 14001
- سنة التأسيس: 1998

تعمل أفالون فارما على بناء الجيل القادم من الريادة الدوائية الإقليمية من خلال الجمع بين الابتكار العلمي والتميز التصنيعي والشراكات الاستراتيجية، لتقديم حلول رعاية صحية متميزة تُحسن نتائج المرضى وتحقق قيمة مستدامة طويلة الأمد لجميع أصحاب المصلحة.

لمزيد من المعلومات:

جهة التواصل لدى بايو-ثيرا:

بيرت إي. توماس الرابع

الهاتف: +1.410.627.1734

البريد الإلكتروني: bethomas@bio-thera.com

جهة التواصل لدى أفالون فارما:

علاقات المستثمرين – أفالون فارما

هاتف: +966 920010564 +966 118365000

تحويل: 3374

investors.relations@avalon.com.sa





CAUTIONARY NOTE REGARDING FORWARD-LOOKING STATEMENTS

This news release contains certain forward-looking statements relating to Bio-Thera Solutions Ltd. ("Bio-Thera"), Avalon Pharma, BAT2406, and the respective businesses, product portfolios, and strategic initiatives of the parties. Readers are cautioned that reliance on any forward-looking statements involves known and unknown risks and uncertainties. Forward-looking statements include, but are not limited to, statements containing words such as "could," "may," "should," "will," "would," "anticipate," "believe," "expect," "plan," "promising," "potential," "potentially," or similar expressions.

These statements reflect the current views of the respective parties with respect to future events and are based on assumptions believed to be reasonable in light of information currently available. However, such statements are not guarantees of future performance or outcomes. Actual results and developments may differ materially from those expressed or implied in the forward-looking statements due to various factors, including, without limitation, risks and uncertainties relating to pharmaceutical research and development, pre-clinical and clinical studies, regulatory approval processes, manufacturing, commercialization and marketing, market conditions, competition, intellectual property protection, product efficacy and safety, changes in global healthcare conditions, financial performance, and applicable laws and regulations.

Forward-looking statements are made only as of the date of this news release. Neither Bio-Thera nor Avalon Pharma undertakes any obligation to publicly update or revise any forward-looking statements, whether as a result of new information, future events, changes in their respective views, or otherwise, except as required by applicable laws or regulations.

IR Department Contact

Tel. +966 920010564 +966 118365000
Ext: 3374
Email:
Investors.relations@avalon.com.sa



بيان تحذيري بشأن التصريحات التطلعية

يتضمن هذا البيان الصحفي بعض التصريحات التطلعية المتعلقة بشركة بايو-ثيرا سولوشنز المحدودة ("بايو-ثيرا"), وأفالون فارما، BAT2406، وأعمال كل من الطرفين ومحافظتهما من المنتجات ومبادراتهما الاستراتيجية. ويُنبّه القراء إلى أن الاعتماد على أي تصريحات تطلعية ينطوي على مخاطر وشكوك معروفة وغير معروفة. وتشمل التصريحات التطلعية، على سبيل المثال لا الحصر، العبارات التي تتضمن كلمات مثل "قد"، "يمكن أن"، "ينبغي"، "سوف"، "من المتوقع"، "نعتقد"، "نتوقع"، "نخطط"، "واعد"، "محتمل"، أو تعبيرات مشابهة.

وتعكس هذه التصريحات وجهات النظر الحالية لكل من الطرفين فيما يتعلق بالأحداث المستقبلية، وتستند إلى افتراضات يُعتقد أنها معقولة في ضوء المعلومات المتاحة حاليًا. غير أن هذه التصريحات لا تُعد ضمانًا للأداء أو النتائج المستقبلية. وقد تختلف النتائج والتطورات الفعلية اختلافًا جوهريًا عما هو معبر عنه أو ضمنيًا في التصريحات التطلعية، وذلك نتيجة عوامل متعددة، تشمل على سبيل المثال لا الحصر، المخاطر والشكوك المرتبطة بالبحث والتطوير الدوائي، والدراسات ما قبل السريرية والسريية، وإجراءات الموافقة التنظيمية، والتصنيع والتسويق والتجارة، وظروف السوق، والمنافسة، وحماية الملكية الفكرية، وفعالية المنتج وسلامته، والتغيرات في أوضاع الرعاية الصحية العالمية، والأداء المالي، والقوانين واللوائح المعمول بها.

وتُقدّم التصريحات التطلعية فقط اعتبارًا من تاريخ هذا البيان الصحفي. ولا تتحمل بايو-ثيرا ولا أفالون فارما أي التزام بتحديث أو مراجعة أي تصريحات تطلعية بشكل علني، سواء نتيجة معلومات جديدة أو أحداث مستقبلية أو تغيّر في وجهات نظر أي منهما، أو غير ذلك، إلا وفقًا لما تقتضيه القوانين أو اللوائح المعمول بها.

قسم علاقات المستثمرين للتواصل

هاتف:
+966 920010564 ، +966 118365000
تحويلة: 3374
بريد إلكتروني: